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ПРОТОКОЛ 

от 

проведено заседание на ПК по Здравеопазване, спорт и младежки дейности (ЗСМД)  

 

Днес, 24.07.2024 г. (сряда), от 15.30 ч., в кабинета на председателя на ОбС, се проведе заседание на ПК 

по ЗСМД, в състав: 

 ПК по ЗСМД присъства Отсъства забележка 

1. Елисавета Иванова – председател     

2. Тодор Бекяров – зам.-председател     

3. Александър Алексиев- член     

4. Халил Халил – член     

5. Пламен Андреев - член     

 

 В заседанието участваха инж. Янко Йорданов – кмет на общината и Ан. Асенова – председател на 

ОбС. 

 Заседанието се откри и ръководи от Елисавета Иванова – председател на ПК по ЗСМД. 

 Председателят на комисията представи дневния ред и даде думата за предложения.  Предложения 

по дневния ред не постъпиха. 

 Председателят предложи прекратяване на разискванията по дневния ред. 

 С 4 гл. „за” предложението се прие. 

 Председателят подложи на гласуване предложения дневен ред. 

 С 4 гл. „за” се прие следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1- 1. Докладна записка от Ан. Асенова – председател на ОбС, относно отчет за дейността на Общински 

съвет – Велики Преслав за периода 01.01.2024 г. – 30.06.2024 г. 

2- 2. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно Отчет за изпълнение 

решенията на ОбС - Велики Преслав за периода м. януари – юни 2024 г. 

3- 9. Докладна записка от инж. Я. Йорданов – кмет на Общината, относно обществено обсъждане за 

определяне на терен за изграждане на приют за безстопанствени животни. 

          

По т.1 отчет за дейността на Общински съвет – Велики Преслав за периода 01.01.2024 г. – 30.06.2024 г. 

Д-р Ал. Алексиев изрази мнение по отношение на отчета – „отчетът е пълен, подробен и без забележки“. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ решението бе прието. 

 

По т.2: Отчет за изпълнение решенията на ОбС - Велики Преслав за периода м. януари – юни 2024 г. 

Т. Бекяров взе отношение и изказа мнение, че всичко в отчета е подробно описано, всички решения се 

изпълняват и няма неизпълнени решения. 

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ решението бе прието. 

 

По т.3: обществено обсъждане за определяне на терен за изграждане на приют за безстопанствени 

животни. 

Д-р Ал. Алексиев взе отношение по докладната и сподели мнение, че посоченият терен е достатъчно 

далеч от селата Мостич и Имренчево и няма да се нарушава спокойствието на хората. Д-р Алексиев 

заяви, че ще подкрепи решението – да се изгради приют за безстопанствени животни.  

 Разискванията бяха прекратени с 5 гл. „за“. 

 С 5 гл. „за“ вариант I – ви от проекта за решение бе приет. 

 

 

 Поради изчерпване на дневния ред, заседанието бе закрито в 15,45 ч. 

 Настоящият протокол е изготвен в един екземпляр. 

 

 Елисавета Иванова,  п 

 Председател на ПК по ЗСМД  Изготвил: Т. Янкова – гл. спец. АО в Звено ОбС 

 

 


